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ČESKO: Stávající premiér po dlouhou dobu, po kterou snil po premiérském křesle, kritizoval
předchozí vlády. Jestliže jsme si po té Sobotkově mysleli, že nic horšího být nemůže, vzal otěže
vládnutí do svých rukou Andrej Babiš. Multimilionář a velkopodnikatel nám po celou dobu ukazoval
opak znárodnění, to když umně přeléval dotace do svých firem a zároveň předváděl přesně to, za co
na jiné než své firmy zaklekával. Legendárním byl jeho billboard uprostřed pole na jeho německou
firmu, za níž si jiná jeho společnost tady účtovala stovky milionů. Přelévání peněz a účelovost této
,,propagace“ je zjevná, přitom to, co předvádí dosud i po skončení Babišovy nadvlády nad Finanční
správou úředníci finančních úřadů v oblasti reklamy a marketinku u jiných firem, které se touto
činností zabývají, je ukázkou likvidace vybraných subjektů. Babiš zůstal čistý.

  Také tunelování státní pokladny s pomocí covidu bylo přímo demonstrací arogance a moci, přičemž
šlo o zjevné rozkrádání státního, a tedy i našeho společného majetku. Příchod jiného vedení státu tak
plno lidí a idealistů zároveň očekávalo s jistou nadějí, že se vše trochu srovná a stát se bude chovat
k lidem tak, aby všichni společně pracovali na jeho progresu. My jsme však říkali, že ještě rádi
budeme na Babiše vzpomínat, což zní doslova příšerně, nicméně se to stalo skutečností. Fialova
vláda se totiž ke covidu staví ještě hůře než to dělal Babišův ancábl, ministr zdravotnictví Válek
potichu připravil směrnice a opatření, která nás po opadnutí ukrajinské hysterie přitlačí ke zdi a
přinutí nás i díky již dříve schválené ,,Pandě“, nekonečně dlouhému nouzovému stavu a novým
,,blábolům“ ze strany ministra k povinnému očkování a další devastaci společnosti. V zásobách je
totiž mnoho dávek neúčinných pseudovakcín s končící expirací a nové obrovské množství se jich stále
nakupuje. Takové Německo je má nasmlouvané do roku 2028. Přitom stále nebyly odtajněny smlouvy
s dodavateli, které za EU ,,dohodnula“ předsedkyně Evropské komise Leyenová. Z výše uvedeného
vyplývá, že covid má pouze přestávku a jediné, co ho může skutečně ukončit, je válka.

 

 

Ukrajinské harašení vládní koalice nás stojí měsíčně mnoho miliard korun a je ideální možností, jak
v tunelování země pokračovat. Fiala je u moci pár měsíců, ale nikdo dosud neslyšel nic o tom, že by
se Babišův dvorní kritik snažil něco budovat. Fiala totiž není budovatel, je to rozvraceč. Jediné, co
dokázal spojit, je Pětikoalice, která se dostala k moci vcelku nečestným způsobem a za pomoci
předsedy Ústavního soudu Rychetského. Dokonce ani končící prezident, o jehož existenci už skoro
nevíme, Fialu nezastavil. A tak tu máme Ukrajinu. Lži o tom, jak Fiala ,,šikanzenem“ údajně navštívil
Kyjev, ve kterém je údajně ukrytý Zelenskyj, příznivec nacistické ideologie a premiér této země
ignorující v minulých letech zabíjení civilistů vlastními přívrženci jak v Donbasu, tak i nyní při jejich
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používání jako lidských štítů v bojích s Ruskou armádou, jsou naprosto průhledné. Také snaha
vytvořit za každou cenu prostředí vhodné k napadnutí České republiky Rusy je zjevná, v čemž mu
provokacemi pomáhají i takoví grázlové, jakými jsou Hřib (přejmenovávání ulic, například
Korunovační před ruskou ambasádou na Ukrajinských hrdinů), či Kolář, který chce odebrat Rusům
jejich pražskou školu. Dodávky našich zbraní, které končí v rukách nacistických oddílů Azov či
Pravého sektoru a podílí se na zabíjení jak Rusů, tak především vlastních Ukrajinců, je daleko za
hranou našeho chápání a jednou se budeme Moskvě za toto chování našich pseudoelit omlouvat.

V souvislosti s předáváním zbraní a ke kontraktům zbrojovek, také s neřízenou imigrací a
trestuhodným zvýhodňováním ukrajinské národnosti vzniká obrovský prostor ke krádežím za bílého
dne. ČSOB je nejaktivnější bankou, která vyplácí podporu všem novým ,,klientům“. Okamžitě také
změnila ceníky služeb, ty nové právě rozesílá. A rozhodně ne proto, aby zlevnila, potřebuje dohnat
ztráty, které dobrovolně utrpěla rozdáváním peněz. To je ale soukromý subjekt. Horší je státní
zlodějna běžící na mnoha frontách. Třeba příspěvky na obědy pro děti ve výši 80,- Kč na jeden oběd
denně pro malé Ukrajince i tam, kde žádní do jídelny nechodí. Víme o škole, kde jde o cca 80 porcí
denně. Zřizovatel si tak přijde na cca 128000,- korun měsíčně, které dostane od státu, přičemž
jídelna vaří stále stejný počet jídel a noví strávníci nikde. Název a místo školy neuvádíme záměrně,
nechceme nikomu uškodit (naštvanému personálu). Ale spočítejte si množství škol, kam Ukrajinci
míří. Další tunelování se týká příspěvků na bydlení, lékařskou péči, vzdělání.

Co je však ještě horší než rozkrádání společného ve jménu pochybné ideologie, politického fanatismu
vedoucího k nenávisti k Rusům či k žlutomodrému poblouznění, je to, jak je zacházeno s námi Čechy.
Rozdávání bytů Ukrajincům, přednostní nabídka zaměstnání a umístění ve školkách a školách,
ignorace nedodržování našich platných zákonů (dálniční známky, parkování, platná pojištění),
neplacený přístup k zdravotnictví a dlouhá doba hájení jsou výsměchem této vlády svým voličům
(těm dobře tak) i lidem, kteří jim hlas nedali a ostatní před nimi varovali. Andrej Babiš za to Fialu,
Pekarovou (ta si na luxus zvyknula skutečně okamžitě). Rakušana či Lipavského naprosto oprávněně
kritizuje, byť sám má másla na hlavě kýbl. Hysterický Fiala jej však za tuto kritiku nazývá jako štváče
lidu proti Ukrajincům.

Ve skutečnosti nenávist proti nim rozsévá právě současná vláda a média svým lhaním, podporou
nacistů a nenávistí k Rusku, která bude zakončena obrovským propadem naší životní úrovně někam
ke dnu propasti Macocha. Jestliže byl Babiš ultralump, pak Fiala a jeho Pětikoalice (na Hřiba se
Scheinherrem nezapomínáme) jsou zločinci, u kterých by soudy neměly mít slitování. Bohužel před
ně je Policie ČR nepostaví, protože jim je poslušná. A dav také ne, ten je roztříštěný. Takže, jak jsme
kdysi říkali, na Babiše budeme ještě vzpomínat. Říct něco podobného je projevem totální marnosti a
ztráty naděje. Bohužel je to realita. Kdo to dosud nepochopil, je naivní, hloupý, a hlavně si sedí na
vedení. Naše politická scéna je v tragickém stavu a až na pár výjimek potřebuje totální rekonstrukci
bez možnosti návratu archiválií v podobě minulých ministrů, předsedů vlád či je poskoků. Opravdu
nám zbytečně utíká čas.
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